
Tisztelt Lakosság!
Lukácsné Vass Ágnes vagyok, 1961-ben születtem. Gyermekként Berentén
éltem. Szüleimmel együtt Kazincbarcikára sodort az élet. Itt végeztem
iskoláimat. Gimnázium után közgazdaságot tanultam Miskolcon a Herman Ottó
Gimnáziumban. 15 éves koromtól dolgozom, majd 40 éve. Ebből 6 évet iskola
mellett. 12 évig a BorsodChemben bérszámfejtőként és 9 évet szintén a BC
területén egy Kft.-ben, munkaügyi vezetőként dogoztam.
Mindig vonzott a kereskedelem és szeretek az emberek nyüzsgő forgatagában
lenni. Ezért 1999-től vegyeskereskedést nyitottam Berentén, egyéni
vállalkozóként.
Két felnőtt lányom van, akik mára már férjhez mentek és egy-egy unokával
ajándékoztak meg. A férjem Lukács András, tősgyökeres berentei. Nagy
egyetértésben élünk együtt férjem édesanyjával, aki már 84 éves. Nagyon
büszke vagyok a családomra.
2014. a választások éve, ahol én is megmérettetem magam a képviselő-jelöltek
között. szeretném tudatni a berentei emberekkel, hogy szívvel-lélekkel és
legjobb tudásommal akarom szolgálni a lakosokat. Engem a nap minden
percében megtalálnak, és ha megkeresnek, tudom orvosolni problémáikat.
Fontos! Nagyon szépen kérek minden szavazójoggal rendelkező egyént,
amennyiben változást akar, akkor jöjjön el 2014. október 12-én szavazni!
Saját érdekünkben válasszunk együtt új polgármestert és hat új képviselőt. A
juttatások, amiket eddig megkapott a falu továbbra is jár mindenkinek, sőt az új
testület lehet, hogy még többet fog adni. A pénz mindenkinek pénz, gazdagnak-
szegénynek egyformán.
Berente pénze ne az idegeneké legyen, hanem a berenteieké!




